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Naar aanleiding van jouw vraag wat het Rijk geregeld heeftonderstaande

Als het nodig is het protocol met je te delen laat dan weten Ik kijk nog naar de geactualiseerde versie

Het kabinet heeft gevraagd aan sectoren binnen de maatschappij om een protocol op te stellen over de wijze waarop

wordt voldaan aan de eisen die de bestrijding van COVID 19 stelt de zogenaamde 1 5 meter samenleving De Rijksdienst is

aangemerkt als een van de 26 sectoren waarvoor een protocol moest worden opgesteld

Onder verantwoordelijkheid van de Interdepartementale Commissie Bedrijfsvoering Rijk ICBR en het overleg van

Secretarissen Generaal SGO is het Protocol voorde Rijksdienst opeesteld let op geldt voor de werkgevers die vallen

onder sector Rijk niet defensie politie onderwijs
Met de GOR Rijk en de vakbonden heeft informeel overleg plaatsgevonden Bij de uitwerking van het protocol in nadere

procedures en werkafspraken zullen elementen waarvoor hun instemming respectievelijk overeenstemming nodig is aan

hen worden voorgelegd Ministeries overleggen decentraal met vakbonden en of medezeggenschapsorganen over

onderwerpen die specifiek voor ministeries locaties zijn
De interdepartementale werkgroep ressorterend onder het ministerie van EZK die alle sectoral© protocollen beoordeelt

heeft een positief advies uitgebracht

De vier concerndienstverleners Rijk CDV s hebben gezamenlijk uitvoeringsrichtlijnen opgesteld voor het gebruik van

kantoorpanden Hierin zijn ook eisen op het gebied van techniek en veiligheid vanuit het Rijksvastgoedbedrijf opgenomen

Voor elk pand i e zo n 220 zijn op basis van het protocol en de uitvoeringsrichtlijnen pandplannen gemaakt door de

pandgebonden CDV in nauwe samenwerking met de gebruikersvertegenwoordiger en het Rijksvastgoedbedrijf De kern

van het plan is het vaststellen van de maximaal benutbare capaciteit en de wijze waarop het gezond en veilig kan worden

gebruikt en daarmee dus kan worden voldaan aan de richtlijnen van het RIVM

Werkgevers hebben de wettelijke verplichtingom aanwezigheid en verspreiding van het coronavirus op de werkplek

zoveel als mogelijk te voorkomen en daartoe een beleid te voeren Dit beleid moet vastgelegd zijn in een RI E waarin een

beschrijving van de risico s en de risico beperkende maatregelen zijn opgenomen Voor dit doel zijn op basis van het

protocol Rijksbrede afspraken opgesteld op basis waarvan per pand

een aanvulling op het Plan van Aanpak RI E met het risico COVID 19 kan worden opgesteld

De aanvulling op het Plan van Aanpak RI E met het risico COVID 19 dient getoetst te worden door een gecertificeerd

kerndeskundige Heropening opschaling van gebruik van panden kan plaatsvinden nadat de geactualiseerde RI E en

bijbehorend plan van aanpak per pand zijn vastgesteld en alle relevante ondernemingsraad raden hebben ingestemd

Het proces van instemming loopt thans nog voor een deel van de panden Streven is dit voor 1 September rond te hebben

N B

De Rijksdienst kent een grote diversiteit aan typen medewerkers werksoorten regionale verschillen en soorten

gebouwen Dit brengt met zich mee dat het protocol uniforme richtlijnen biedt waar ministeries zich aan dienen te houden

en tegelijk ruimte biedt die recht doet aan de verschillen tussen organisatie onderdelen die er zijn

De totale benutbare capaciteit van kantoren zal sterk afnemen als gevolg van de 1 5 meterregel De precieze afname van

de capaciteit verschilt per pand en is onder meer afhankelijk van de indeling van de kantoorwerkgebieden de vormgeving

en omvang van decentrale ondersteunende ruimtes en de maximale doorstroom capaciteit van liften trappen

tourniquets doorgangen en het gebruik van de zitcapaciteit in de overleg en vergaderzalen Met name bij panden waar

sprake is van hoogbouw gebruik liften bureaus relatief dicht op elkaar staan of gangen relatief smal zijn neemt de

capaciteit sterk af

De maximaal benutbare capaciteit wordt per pand bepaald door de pandgebonden CDV op basis van gemeenschappelijk

overeengekomen afwegingscriteria en uitvoeringsrichtlijnen voor gebruik
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Hierbij wordt ook gekeken naar bezoekers met name voor die panden met een publieksfunctie bijv balies IND

In het protocol is bepaald dat met het oog op veiligheid en beheersbaarheid de her ingebruikname en de opschaling van

hetgebruik van panden fasegewijs gedoseerd en geregisseerd geschiedt Panden worden fasegewijs in gebruikgenomen

en de opschaling van het aantal aanwezige personen geschiedt trapsgewijs waarbij steeds wordt gemonitord of de

getroffen maatregelen effect hebben en de veiligheid gewaarborgd blijft misschien kan je met dit laatste punt nog nog

iets voor het scenario geleidelijk weer naar kantoor
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Allen

ZoaJs beloofd een geactualiseerde versie van de ppt met daarin zo veel als nu mogelijk verwerkt opm werkgroep dd 5 aug
en de geactualiseerde OMT adviesaanvraag Er zitten een paar PM posten waar ik jullie aandacht voor vraag

SZW De opmerkingen m b t het beeld vanuit het toezicht in de praktijk zijn verwerkt onderdeel 6 maar er is nu geen

hoofdconclusie meer Willen jullie deze formuleren

SZW EZK BZK Gedeeld is dat er naast het VNO NCW protocol diverse andere protocollen zijn om het werk op kantoor

mogelijk te maken Ook hebben we met elkaar het beeld dat hiermee op meeste kantoren de RIVM richtlijnen nu wel zijn
doorvertaald Is het mogelijk dat we dit meer kunnen duiden bij onderdeel 4 Wat heeft bv het Rijk gedaan Welke protocollen
kennen we nog meer Hoeveel procent van de kantoren zijn nu 1 5 meter ingericht We moeten dit echt wat meer

onderbouwen

KIM zoals besproken heel graag duiding bij welke groepen in welke sectoren de risico s nu zitten Als dit wel meevalt bv

omdat zich dit automatisch uitselecteert mensen die klachten ervaren gaan misschien gewoon weer naar kantoor dan is dat

ook een conclusie

Dank voorde acties zo ver

Groet

10 2e


